

**聖亞納中文學校**  
**St. Anne Chinese School**

October 1<sup>st</sup>, 2024

Chinese Version to follow English Version  
中文版於英文版後

Dear Parents,

Tuition Payment Reminder

Tuition is due every first day of the month. We accept payments by one month, three months, six months, or a full academic year (9 months). Please enclose the tuition payment in the family envelope and have your student hand it in to their Chinese teacher. Below is the tuition payment breakdown:

Afterschool Program: Each student's monthly tuition is \$200, the second sibling is \$190, and the third sibling is \$180.

Saturday Program: Each student's monthly tuition is \$160, the second sibling is \$150, and the third sibling is \$140.

Please make check payable to: St. Anne Chinese School.

School Forms

Forms handed out at the beginning of the school year include: Student Emergency Card, Road Safety Regulations, and 6 Hour Volunteer Service. For those families that have not submitted these forms, please do so at your earliest convenience.

School Supplies

Each student is expected to bring a usable pencil and eraser, as well as their textbook to class (Index cards and Practice booklets are not required in class). SMK students will not need textbooks.

Note: October 12<sup>th</sup> is Columbus Day holiday. There will be no Chinese class on this day.

Eva Wong

親愛的家長,

應繳學費

學費應於每月 1 日繳交，可以每一個月，三個月，半年或全年九個月繳交。請家長將支票置於信封內，交予 貴子弟交給中文老師，支票請寫：St. Anne Chinese School, 學費計算方式如下：

課後班: 每位學生每月學費為\$200, 同一家庭第二位為\$190, 第三位為\$180.

週六班: 每位學生每月學費為\$160, 同一家庭第二位為\$150, 第三位為\$140.

### 各類表格

開學所發的各類表格, 包括: 緊急聯絡卡、學生交通安全守則、6 小時義務工作等, 尚未交回的家長, 請速填妥交回給學校存檔。

### 上課應攜帶

所有學生, 除 SMK 班外, 均應攜帶課本 (僅課本, 不需作業本或字卡), 鉛筆及橡皮。

備註: 10 月12 日星期六為哥倫布紀念日假期, 中文學校不上課

吳曉立 敬啟